
11ورزش سالچهارم
شماره1107

دوشنبه 
1400 .06 .22
06   صفر 13/1443 سپتامبر  2021

a r m a n m e l i . i r

 پیروزی  بلندقامتان  ایران  
مقابل »هنگ کنگ«

اولین  ایران در   ایسنا: بلندقامتان 
بازی از مسابقات والیبال قهرمانی مردان 
آسیا مقابل هنگ کنگ به پیروزی رسیدند. 
والیبال  مسابقات  دوره  بیست ویکمین 
قهرمانی مردان آسیا از ۲۱ شهریورماه به 
میزبانی ژاپن درحال پیگیری است که 
تیم ملی والیبال ایران به عنوان مدافع عنوان 
قهرمانی در صدر گروه B قرار دارد و با تیم های 
پاکستان، تایلند و هنگ کنگ همگروه است. 
در بازی روزاول بلندقامتان ایران به مصاف 
تیم ملی والیبال هنگ کنگ رفته و موفق 
شدند با نتیجه قاطع ۳ بر صفر به پیروزی 
برسند. تیم ملی والیبال ایران با هدایت بهروز 
عطایی در اولین ست این رقابت ها موفق شد 
به پیروزی قاطع ۲۵ بر ۱۲ دست پیدا کند. 
ملی پوشان در این ست عملکرد خوبی را از 
خود به جای گذاشته و توانستند اختلاف خود 
را با حریف زیاد کنند. در ست دوم این بازی، 
تیم ملی ایران بازهم موفق شد به پیروزی 
برسد. بلندقامتان ست دوم را با نتیجه ۲۵ بر 
۱۸ به سود خود تمام کردند. در اوایل بازی ۲ 
تیم پایاپای پیش رفته اما با گذشت زمان، 
تیم ملی والیبال ایران تیم برتر میدان بود و 
توانست این ست را به نام خود کند. در ابتدای 
ست سوم این رقابت ها دو تیم پایاپای پیش 
رفته، و در ست سوم  در امتیاز ۷ برابر شدند. 
در اواسط ست سوم تیم ملی ایران عملکرد 
بهتری داشت و توانست اختلاف خود را در 
این ست حفظ کند تا نتیجه ۱4 بر ۱0 به سود 
ایران شود. در پایان این رقابت، بازیکنان ایران 
تیم برتر میدان بودند و با نتیجه ۲۵ بر ۱۹ 

ست سوم و بازی را به نام خود کردند.

خارجازمستطیلسبز

نماینده  ورزقان:

  مدیران »تراکتور« 
عمدا  پول  یک  بازیکن  را  ندادند 

.. وردی دهقانی، نماینده ورزقان در  . ا
مجلس شورای اسلامی در خصوص بحث 
مالکیت باشگاه تراکتور اظهارداشت: زنوزی 
صحبت هایی را علیه من انجام داده  و به 
من و مردم ورزقان توهین کرده است. وی 
ادامه داد: زنوزی به خارج از کشور رفته و 
از آنجا یک مجموعه را مدیریت می کند که 
این مناسب نیست. نگاه او اقتصادی است 
و با همان نگاه تلاشش این است که تیم را 
بفروشد و یک درآمد هنگفت داشته باشد. 
ما گفتیم ورزقان این پتانسیل را دارد که 
به کمک نظام و باشگاه تراکتور بیاید. این 
را من به عنوان نماینده مردم اعلام نکنم چه 
کسی اعلام کند؟ هدف ما فقط خیرخواهی 
بود. دهقانی در مورد اینکه آیا مطمئن است 
برای پرداخت پول بازیکن ارزدولتی گرفته 
شده که چنین ادعایی می کند، گفت: به من 
اینطور گفتند، اما اگر ارزدولتی هم نگرفته 
باشند باید بگویند چرا پول یک بازیکن را 
ندادند تا شکایت کند و پنجره نقل وانتقالات 
بسته شود؟ خودشان می دانند که این پول را 
عمدا پرداخت نکردند تا شکایت کند و بعد 
توجیه داشته باشند که چرا بازیکن جدید 
نمی گیرند. الان هم کسی بگوید چرا بازیکنی 
جذب نمی شود، می گویند پنجره بسته است. 
به آقای زنوزی! می گوییم بار سنگینی بر 
دوش شماست و می خواهیم کمک کنیم تا 

این بار از دوش شما برداشته شود. 

خـــبر

دیـــدگــاه

الهلال رقیب بسیارخوبی محسوب می شود و پرافتخارترین 
تیم لیگ قهرمانان است، ولی این موضوع دلیلی نمی شود تا 
بختی برای استقلال قائل نشویم. البته تعطیلی لیگ برتر و دیر 
بسته شدن آبی پوشان باعث شده تا این تیم از شرایط مسابقه 
دور باشد. به همین دلیل فرهاد مجیدی ۸ روز زودتر تیمش را 
به امارات برد تا با توجه به شرایط تمرینی مناسب الوصل، اردوی 
خوبی برگزار شود و تا حدودی زمان از دست رفته جبران شود. 
تغییرات گسترده ای در تیم رقم خورده و نفرات مهمی چون 
مهدی قائدی، دیاباته، محمد نادری و مسعودریگی جدا شده اند. 
مصدومیت طولانی مدت عارف غلامی هم باعث دوری این مدافع 
از ترکیب تیم است. استقلال پس از شکست در فینال جام حذفی 
زمان زیادی برای آماده سازی نداشت و در این میان استفاده بهینه 
را از این زمان اندک نبرد. تمرینات تیم می توانست زودتر شروع 
شود اما در فاصله سه هفته تا مسابقه آغاز شد و این موضوع روی 
عملکرد تیم تاثیرگذار بود. فرصت لازم برای بدنسازی وجود 
نداشته و گابریل پین دستیار ایتالیایی مجیدی هم چند روز است 
به تیم اضافه شده و نمی تواند در این زمان کوتاه به استقلال کمک 
کند. نباید توقع زیادی از آبی پوشان داشت تا فشارمنفی و مضاعفی 
روی تیم ایجاد نشود. الهلال تیم متفاوتی نسبت به مرحله گروهی 
آماده کرده و با قدرت مضاعفی بازی خواهد کرد. بنابراین دیدار 
بسیار دشواری در انتظار نماینده کشورمان است. در مورد تقابل 
پرسپولیس و »استقلال تاجیک« باید بگویم ۸0 درصد از ترکیب 
اصلی سرخ پوشان حفظ شده است. نماینده سرخ پوش کشورمان 
همانند دیگر تیم های ایرانی در شرایط مسابقه نیست و سعی 
کرده با برگزاری بازی های تدارکاتی وضعیت بهتری پیدا کند. 
حفظ شاکله اصلی تیم قطعا به تیم یحیی گل محمدی کمک 
می کند تا عملکرد خوبی داشته باشد، ولی نباید این نکته نادیده 
گرفته شود حریف ناشناخته ای در انتظار مصاف با نایب قهرمان 
دوره قبل لیگ قهرمانان است. استقلال تاجیک در مرحله گروهی 
در قامت صدرنشین قدم به مرحله حذفی گذاشته و تیمی که 
توانست باوجود الهلال عربستان، شباب الاهلی امارات و آجی ام کا 
ازبکستان تیم اول گروه A شود برای مرحله حذفی نیز کاملا 
هدفمند بازی خواهد کرد و به آسانی تن به شکست نمی دهد. 
استقلال در خانه اش تیم دست و پا بسته ای نیست و کاملا حساب 
شده بازی خواهد کرد. این تیم به خوبی از قدوقواره پرسپولیس و 
قدرت این تیم آگاه است و برای عبور از نماینده کشورمان از هیچ 
تلاش فروگذار نخواهد کرد. اینکه تهیه فیلم بازی های آخر این 
تیم به خاطر فقدان پخش مستقیم دشوار است و آنالیزور نماینده 
کشورمان جلوتر از دیگر اعضای تیم راهی تاجیکستان شده 
به خوبی برنامه ریزی این تیم را برای گمنام ماندن شکل بازی و 

نحوه استقرار در زمین نشان می دهد. 

نباید توقع زیادی از استقلال داشت! 

     مصدومیت ستاره 
 استفانوسنسی، هافبک ایتالیایی اینتر در دیدار مقابل 
سمپدوریا دوباره دچار مصدومیت شد. این بازیکن که در 
نیمه دوم وارد میدان شده بود، در برخورد با مایایوشیدا 

نقش بر زمین شد و دوباره از درد به خود پیچید.

         اردوی تهران 
 تیم فوتبال شهرداری آستارا که با سرمربیگری فرشاد 
پیوس چندی پیش تمرینات پیش فصل خود را در آستارا 
استارت زده بود، اردوی آماده سازی خود را از روز شنبه 

در کمپ احمدآبادمستوفی تهران آغاز کرده است.

         بدون کرونا
گفته می شد سیدحسین حسینی به کرونا مبتلا شده 
اما وی با حضور در تمرین آبی ها و نشان دادن آمادگی 
صددرصدی شایعات درباره خودش را ازبین برد و ثابت 

کرد انگیزه زیادی برای مسابقه با الهلال عربستان دارد.

ت
شــ

سنو
عک

تیـــم استقـــلال در دیــداری سختـی 
در لیگ قهرمانان آسیا به مصاف تیم الهلال 
می رود. محمد مومنی مهاجم سابق استقلال 

در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد دیــدار استقــلال و الهلال 

چه نظری دارید؟
 برای برنده شدن در این دیدار ناامید نیستیم. 
کسی نمی تواند اتفاقات فوتبال را پیش بینی 
کند. استقلال می تواند الهلال را شکست دهد 
و به مرحله بعد صعود کند. الهلال بازیکنان 
گرانقیمت و خوبی دارد که می توانند نتیجه 
را تغییر دهند. این تیم مربی بزرگی در اختیار 
دارد، ما بازی سختی در پیش داریم، اما 

امیدوارم در نهایت بتوانیم برنده شویم. 
 گابریل پین به کادرفنی اضافه شده!

بیاورد.  به وجود  تغییراتی  نمی تواند  او 
»پین« می تواند ذهن بازیکنان استقلال را از 
حواشی دور کند. زمان می برد تا تفکرات پین 
بر استقلال چیره شود. او می تواند در آینده به 
استقلال کمک شایانی کند، اما در مقطع فعلی، 

نمی تواند کاری انجام دهد.
 اگر آبی پوشان از سد الهلال بگذرند، 

می توانند به فینال برسند؟
این اتفاق را می توانیم برای استقلال تصور 
کنیم. باید مرحله به مرحله پیش برویم تا 
ببینیم در آینده چه اتفاقی رخ می دهد. اگر 
بتوانیم از این مرحله به سلامت عبور کنیم، 
شایستگی استقلال بیشتر می شود و می تواند 

به فینال هم فکر کند.

گفــتوگــو

محمد   مومنی:
استقلال می تواند 

الهلال را شکست دهد

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

 تسنیم: اکبر محمدی مدیرعامل تیم پیکان گفت: چهار، 
پنج تیم هستند که بالای ۲00 میلیارد هزینه های شان است. تیمی 
داریم، قراردادهای شان بسیارکم و البته معقول بسته شده است. 
البته بازیکنان می دانند که اینجا پله ارتقا و صعود به تیم های بزرگتر 
است. به هرحال امسال سعی می کنیم در جدول هم ارتقا داشته 
باشیم. ما براساس محدودیت ها و تحریمی که داریم، نمی توانیم 
خیلی هزینه کنیم و حتی در پرداخت ها دچار مشکل بودیم. بودجه 
ما در فصلی که گذشت، فقط ۱۵ میلیارد تومان بود و در فصل جدید 
هم خیلی افزایش ندادیم، این یعنی همه چیز در فوتبال پول نیست. 
مدیرعامل پیکان درباره عملکرد تیم ملی در رقابت های انتخابی 
جام جهانی عنوان کرد: عملکرد تیم ملی را گره می زنم به کادرفنی. 
نسل طلایی در اختیار کادرفنی قرار گرفته و همچنین امکانات و 
تدارکات فدراسیون فوق العاده بوده است. الان اراده ای وجود دارد 
که تیم ملی حداکثر امتیازات را بگیرد. ضمن اینکه ۹ برد پیاپی 
در ۹ بازی اخیر جای هیچ انتقادی را از کادرفنی نمی گذارد. البته 
در چنین شرایط می توان انتقاد کرد، چون همه چیز خوب است و 
می توان ظرفیت های بیشتری به تیم داد. ان شاءا... بازی های آینده 
را هم ببریم. محمدی در پایان درباره شرایط سه نماینده ایران 
در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا گفت: شرایط که 
استاندارد و مطلوب نیست. شرایط تراکتور مشخص است. استقلال 
هم تا حدی دچار حواشی شد. همچنین پرسپولیس مدیرعاملش 
از دست داد. این مسائل تیم ها را دچار دردسر می کند. باید اشاره 
کنم که به لحاظ بودجه و نیروی انسانی هم بین نمایندگان ایران و 

سایر تیم ها خیلی تفاوت هست.

 سرمربی تیم فوتبال اینتـــر معتقد است شاگردانش 
می توانستند در دیدار مقابل سامپدوریا سه امتیاز را کسب کنند. 
سیمونه اینزاگی که شاگردانش در هفته سوم سری A ایتالیا در 
خانه سامپدوریا تن به تساوی ۲ بر ۲ دادند، پس از این بازی گفت: 
جای تاسف دارد، چون می توانستیم و باید این بازی را می بردیم. ما 
دو بار در نتیجه از سامپدوریا پیش افتادیم، سپس موقعیت هایی 
را توسط ایوان پریشیچ و هاکان چالهان اوغلو از دست دادیم. وی 
افزود: ما دو گل دریافت کردیم که یکی گل به خودی بود. در گل 
اول توپ به ادین ژکو برخورد کرد و وارد دروازه ما شد و دیگری 
گلی دیدنی از جانب توماسو آگیلو بود. با این حال ما باید برنده 
می شدیم. ما مقابل تیم خوبی قرار گرفتیم که بسیار سازمان یافته 

بود. من بابت مصدومیت سنسی  
و به پایــان بردن بازی با ۱0 
ناراحتم. سرمربی  بازیکن 
اینتر در پایان خاطرنشان 
کرد: هوا گرم بود، زمین چمن 
بازی در شرایط ایده آلی نبود، 
اما با این وجود معتقدم که ما 
خطرناک مان  حریف  مقابل 

عالی بازی کردیم. باید این 
بازی را آنالیز کنیم و ببینیم 
چه اتفــاقی رخ داد، چون 
تیمی کـــه دو بار در نتیجه 
پیش می افتـــد، باید برنده 
بازی شود. ناراحتیم، اما باید 
با اعتمادبه نفس به کارمان 

ادامه دهیم.

احمدجمشیدیان
کارشناس  فوتبال 

در مرحله یک هشتم  نهایی لیگ قهرمانان  آسیا 

جدال  سخت  یاران  »فرهاد«  مقابل » الهلال« 

آرمان ملی: جام جهانی فوتسال در حالی در لیتوانی برگزار 
می شود که تیم کشورمان به عنوان مدعی در این رقابت ها به 
میدان می رود و از طرف دیگر تیم ملی برزیل نیز با چالش هایی 

مواجه است. 
 وضعیت  ایران 

یک سایت لیتوانیایی با تحلیل تیم های حاضر در جام جهانی 
فوتسال، ایران را تیمی نامید که قطعا به نیمه نهایی این 
رقابت ها صعود می کند. تیم ملی فوتسال ایران از روز سه شنبه 
)۲۳شهریور( در جام جهانی فوتسال در لیتوانی به میدان 
می رود. یک سایت ورزشی کشور میزبان به قدرت فوتسال ایران 
اشاره کرد و گفت: در مورد نمایندگان آسیا در جام جهانی، نباید 

حرفه ای بودن تیم ایران را پنهان کرد. لیتوانیایی ها خودشان 
این فرصت را داشتند که در تورنمنت تایلند با این تیم قدرتمند 
روبه رو شوند. آنها مانند ساعت دقیق بازی می کند. در ایران، 
فوتسال یک ورزش بسیارمحبوب است که موردتوجه فوق العاده 
قرار دارد. رویکرد حرفه ای، پول زیادی که در فوتسال این کشور 
سرمایه گذاری می شود و بازی خوب تیم ایران ما را مطمئن 
می کند که بگوییم ایران را در نیمه نهایی جام جهانی خواهیم 

دید.  
 برزیل

تیم ملی فوتسال برزیل پس از اینکه در دوره قبل نتوانست 
برای اولین بار به نیمه نهایی صعود کند و مقابل ایران حذف 

شد حالا باردیگر به قهرمانی فکر می کند، بالاخره زمان آن 
فرارسیده که برزیل بدون حضور »فالکائو« رقابت کند. فالکائو 
در ۵ جا م جهانی بازی کرد و در پایان سال ۲0۱۸ از فوتسال ملی 
بازنشسته شد. مارکینیوس .خاویر، سرمربی برزیل گفت: وقتی 
فالکائو را از دست دادیم، باید به استراتژی ای فکر می کردیم که 
فوتسال برزیل را در سطح بالایی نگه می داشت. ما با رفتن او 
کمی رنج کشیدیم اما شروع به تلاش بیشتر کردیم و توانستیم 
با فداکاری همه، کار بزرگی را انجام دهیم. سرانجام، تیم برزیل 
امید اصلی خود را برای گلزنی و بازی های زیبا را در پای »فرایو« 
کشف کرد. این بازیکن ۳0 ساله بهترین بازیکن فوتسال جهان 
در دو سال گذشته انتخاب شد. او افزود: مردم انتظار زیادی از 
برزیل در جام جهانی فوتسال دارند. برزیل در هر رقابتی تیمی 
مورد علاقه است که برای قهرمانی می جنگد. فشار زیادی روی ما 

وجود دارد اما به چیزی جز قهرمانی فکر نمی کنیم.

چالش های  جام  جهانی  فوتسال 

آرمان ملی: تیم فوتبال استقلال از ساعت 
۲۱و۳0  امشب )دوشنبه(  در ورزشگاه »زعبیل« 
دوبی در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 

آسیا به مصاف الهلال می رود.
 پیش  بازی 

تیم فوتبال استقلال ایران در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا با تیم های الدحیل قطر، 
الاهلی عربستان و الشرطه عراق همگروه بود و 
توانست در پایان این مرحله با ۱۱ امتیاز به عنوان 
تیم صدرنشین راهی مرحله حذفی شود. تیم 
استقلال باید در مرحله یک هشتم نهایی به 
مصاف الهلال عربستان برود. مدیران الهلال در 
فصل نقل وانتقالات تابستانی توانستند بازیکنان 
زیادی را به خدمت بگیرند. از جمله بازیکنانی 
که به تیم الهلال اضافه شدند می توان به موسی 
مارگا، متیوس پریرا و آندره کاریو اشاره کرد. 
استقلال و الهلال ۷ بار در لیگ قهرمانان به مصاف 
یکدیگر رفته اند که 4 بار استقلال برنده شد و سه 
بار هم الهلال از سد حریف ایرانی اش گذشت. در 
جام باشگاه های آسیا هم این دو تیم سه بار باهم 
بازی کردند که هرکدام یکبار برنده شدند و در آن 
بازی هم که با تساوی به پایان رسیدند، الهلال در 
ضربات پنالتی از سد استقلال گذشت که البته در 
آمار تساوی محسوب می شود. عبدا... عطیف دچار 
مصدومیت شده و محمد کنو نیز محروم است. 
سه بازیکن خارجی به نام های گوستاوو کوئلار، 
آندره کاریلو و لوسیانو ویتو در این مسابقه حضور 

نخواهند داشت و از لیست آسیایی الهلال حذف 
شده اند. کادرفنی الهلال کوئلار و کاریلو را به دلیل 
حضور در تیم های ملی کلمبیا و پرو و تاخیر در 
بازگشت به ریاض از لیست آسیایی خط زده است. 
در آن طرف میدان تیم استقلال علیرضا رضایی، 
دروازه بان دوم خود را به دلیل ابتلا به کرونا در 
اختیار ندارد. مصاف استقلال و الهلال عربستان 
به ال کلاسیکوی آسیا معروف و همواره مصاف 
این ۲ تیم از حساسیت بالایی برخوردار بوده 
است. استقلال در فصل نقل وانتقالات بازیکنانی 
از جمله دیاباته، مسعود ریگی، مهدی قائدی، 
محمد نادری و رشید مظاهری را از دست داده 
و با جذب امین قاسمی نژاد تا حدودی خط حمله 
خود را ترمیم کرده است. استقلال و الهلال 
به عنوان تیم هایی که سابقه قهرمانی در آسیا را 
دارند، پیش از این بار ها و بار ها رو به روی یکدیگر 
قرار گرفته اند و در واقع جنگ این دو تیم به خاطر 
داشتن دو و سه قهرمانی در آسیا، به نوعی جنگ 
غول های آسیاست. در واقع با قرعه ای که پیش 
آمده، از دید بسیاری از کارشناسان، این بازی به 
نوعی یک فینال آسیایی است که یکی از دو تیم 

باسابقه از این رقابت ها حذف خواهد شد. 
 صحبت های  مجیدی 

فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش از دیدار 
تیم فوتبال استقلال مقابل الهلال عربستان در 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، 
اظهارداشت: خیلی خوشحالم در باشگاه الوصل 

هستم. خاطرات خوبی از حضور در این باشگاه 
دارم و از همه مهمتر با آدم های بسیار خوبی 
مانند کاپیتان راشد مدیر فعلی باشگاه الوصل کار 
کردم که از ایشان تشکر ویژه می کنم. الوصلی ها 
در این یک هفته تمام امکانات را در اختیارمان 
قرار گذاشتند و کمال همکاری را با ما داشتند. 
وی در ادامه افزود: خوب می دانیم دوشنبه بازی 
بسیار سختی برابر الهلال عربستان داریم. از 
نظر من، الهلال بهترین تیم عربستان است و 
ما سعی کردیم در هفته گذشته روی تمام نقاط 
ضعف و قوت تیم عربستانی کار کنیم و امیدوارم 
بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم. سرمربی تیم 
فوتبال استقلال یادآور شد: رو راست باید بگویم 
با مشکلات و کارشکنی های زیادی به این بازی 
رسیدیم، اما خیلی قاطعانه به هواداران استقلال 
این پیغام را می دهم که مطمئن باشند بازیکنان 
ما با تمام وجودشان برای استقلال بازی خواهند 
کرد. مجیدی در واکنش به اینکه گفته می شود 
مشکلات تیمش زیاد است و در حال حاضر 
هم یکی از دروازه بان ها و مربیان استقلال به 
کرونا مبتلا شده اند، گفت: نه تنها من، بلکه 
همه بازیکنان تصمیم گرفته اند درباره مشکلات 
فکر نکنیم و تمرکزمان برای دیدار پیش روست. 
سوالات زیادی در ذهن ماست که بدون جواب 
باقی مانده است. دور مقدماتی مسابقات در 
عربستان انجام شد که در گروه سختی قرار گرفته 
بودیم. همان جا از فدراسیون فوتبال عربستان 

تشکر کردم که بازی ها را به بهترین نحو ممکن 
برگزار کردند. ما با زحمت بازیکنان به عنوان تیم 
نخست صعود کردیم و حق مان است که در خانه 
خودمان بازی کنیم، حالا چرا در ایران بازی 
نمی کنیم جوابش را نمی دانم! تیم ملی سوریه 
۱0 روز پیش در ایران بازی کرد، چه فرقی بین 

بازیکنان سوریه و عربستان وجود دارد؟
 نظر  یزدانی 

سیاوش یزدانی، بازیکن تیم فوتبال استقلال 
در نشست خبری قبل بازی تیمش برابر الهلال 
عربستان در مرحله یک هشتم نهایی رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارکرد: خوشحالم که در 
این مرحله از مسابقات قرار داریم. یک تجربه 
بسیارخوبی برای من بوده است. با یکی از 
تیم های بزرگ آسیا بازی داریم. این بازی به 
ال کلاسیکوی آسیا معروف است. او ادامه داد: 
ما از یکی از گروه های سخت به مرحله سخت 
صعود کردیم و الان خیلی انگیزه داریم. ما چند 
بازیکن خوب خود را از دست داده ایم و هنوز لیگ  
ما هم شروع نشده است اما این دلیل نمی شود 
که نتوانیم بازی خوبی انجام دهیم. امیدوارم 
که بتوانیم عملکرد خوبی داشته باشیم. یزدانی 
در خصوص بازی نکردن در ترکیب تیم ملی 
گفت: تیم ملی بازیکنان بزرگ زیادی دارد. اکثر 
بازیکنان تیم ملی لژیونر هستند و من بعداز یک 
مصدومیت طولانی به میادین بازگشتم و طبیعی 
بود که در آن بازی ها به میدان نروم. اینها به نظر 
سرمربی برمی گردد. هرکسی دوست دارد برای 
تیم ملی کشورش بازی کند و من دوست دارم 

نماینده خوبی برای استقلال در تیم ملی باشم.
 حضور  »پین« 

فوتبال  تیم  مربی جدید  پین«  »گابریل 
استقلال پس از حضور این تیم در دوبی، سه شنبه 
هفته گذشته با پروازی تهران را به مقصد دوبی 
ترک کرد و به جمع آبی پوشان پیوست. هزینه 
پرواز گابریل پین به شهر دوبی، حدود ۲۶00 یورو 
شد که باشگاه استقلال با وجود محدودیت های 
مالی، هزینه این بلیت را پرداخت کرد. پین 
به محض ورودش به دوبی و حضور در جمع 
آبی ها ۳0 درصد مبلغ قرارداد خود را دریافت 
کرده است و با صدور کارت مربیگری اش در 
تیم استقلال روی نیمکت آبی ها در بازی مقابل 

الهلال عربستان خواهد نشست.

 خاطرات 
رامین رضاییان در ابتدای گفت وگوی مشترکش با تلویزیون 
فیفا و رسانه »فوتبال در قطر« خود را اینگونه معرفی کرد: »رامین 
رضاییان هستم، فرزند ایران، بازیکن فوتبال«. رضاییان سپس 
گریزی به خاطرات کودکی اش زد و گفت: »وقتی بچه بودم، 
یادم است زمانی که جام جهانی برگزار شد و برزیل به قهرمانی 
رسید، رونالدو با گل هایی که می زد و مدل مویی که داشت، برای 
من خیلی جالب بود. آن روزها تصویری به یادماندنی برای من 
بود.«. بازیکن تیم ملی فوتبال ایران افزود: »اولین خاطره من 
از جام جهانی، جام جهانی ۲00۲ کره جنوبی - ژاپن بود که در 
فینال برزیل با ۲ گل رونالدو آلمان را شکست داد. رونالدوی 
برزیلی با آن بازی های زیبا و فوق العاده اش را به یاد دارم و این به 

یادماندنی ترین لحظه زندگی کودکی من از جام جهانی است«.
 بازی  در  2018

وی درباره تجربه اش از بازی در جام جهانی ۲0۱۸ و تقابل 
با پرتغال و ستاره ای چون »کریس« تصریح کرد: »در کل این 
بازی ها فراموش نشدنی است. وقتی وارد استادیوم می شوید، آن 
جو و هیجان آنقدر زیباست که توصیف کردنش خیلی سخت 

است. به خصوص بازی روبه روی بازیکنی که به همراه »مسی« از 
بهترین بازیکنان دنیاست و او روبه روی من بازی می کرد. آن 
لحظه فکر می کردم که چه افتخار بزرگی نصیب من شده است 
روبه روی چنین بازیکنی بازی کردم و توانستم رونالدو را کنترل 

کنم و این از لحظات به یادماندنی زندگی من بود«.
 مهار رونالدو 

رضاییان گفت: »زمانی که با پرتغال بازی داشتیم 
و در تونــل استادیوم بودیم مــن مثل همیشه 
می خواستم هیجانی بدهم و به بازیکنان گفتم فریاد 
بزنیــد که استرس از بـدن تان خارج شود. آن لحظه 
همــه یک مدلی همدیگر را تشویق می کردیم 
یـــا بـــا دادزدن همــدیگر را صدا می زدیــم 
که پرتغالی هــا ترسیــــده بــودنــد. ما 
همین روند را در زمیــن هم داشتیـــم و 
بـــا یک نگاه دوستانه و برادرانه کار را ادامه 
دادیــم. مثلا خود من مامور مهار رونالدو 
بودم و به خوبی آن کار را کردم و نتوانست 

کاری کند.«.

 حسرت 
اما حسرت بزرگ بازیکن تیم ملی فوتبال ایران چیست. او 
ادامه داد: »در بازی با پرتغال سزاوار برد بودیم و یکی از بهترین 
بازی های ایران را در جام جهانی دیدیم. شاید اگر در جام جهانی 
کمی شانس ما را همراهی می کرد، البته غیر از بازی با مراکش که 
شانس خیلی کمک مان کرد، مطمئنا می توانستیم به عنوان تیم 

اول گروه مان صعود کنیم«.
 قطر 

رضاییان درباره اینکه قطر، کشوری که در آن فعالیت 
می کند میزبان جام جهانی ۲0۲۲ است و تصورش از 
این میزبانی چیست، گفت: »برگزاری جام جهانی در 
قطر، خیلی قشنگ و زیباست. مثل دیگر 
جام جهانی هاست که البته هر جام جهانی 
زیبایی های خودش را دارد و این جام 
هم یک زیبایی هایی دارد که می تواند 
به یادماندنی شود«. این بازیکن بیان 
داشت: »۳ سال ونیم است که در قطر 
بازی می کنم و همه چیز اینجا بی نظیر 
است. امکانات، زمین های تمرین و 
همه چیز عالی است. من فکــر می کنــم 
هر چقدر لیگ خوبی داشته باشید، تیم ملی 
قوی تری دارید. فکر می کنم این روند، موفقیت 
را برای تیم ملی و فوتبال قطر به دنبال دارد و من 

هم برای آنها آرزوی موفقیت دارم«.

رامین   رضاییان: 

در  بازی  با »مراکش« شانس  خیلی  کمک مان  کرد
   بازیکن تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی 2018 اعتقاد دارد که شانس تیم ملی را در تنها پیروزی اش در این جام کمک کرده است.


